
 

Protokół Nr 6/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

w dniu 19 maja  2020 roku 

 

 

 

WAK.0012.2.6.2020 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w zdalnym trybie. Przewodnicząca  Agnieszka 

Powała, witając zaproszonych gości oraz członków komisji otworzyła posiedzenie Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

W wideokonferencji wzięli udział:  

Przewodniczący    

1. Agnieszka Powała     

Wiceprzewodniczący 

2. Zenon Durka                                             

3. Izabela Kownacka     

Członkowie: 

4. Michał Kobrzyński     

5. Jacek Szczepański     

6. Mariusz Śledziewski     

7. Tomasz Talarski    

8. Piotr Choroś 

9. Marek Kuska 

10. Artur Stankiewicz 

                                

Nieobecni członkowie komisji: 

1. Aleksandra Bednarek, 

 

Lista obecności radnych   stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności  gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.                    

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Porządek  przyjęty został jednogłośnie – 10 głosów za, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących nie było. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

Pani Katarzyna Rembelska, Skarbnik Powiatu poinformowała zebranych, że zmiany 

w planie budżetu Powiatu Legionowskiego na 2020 r. po podjęciu przedmiotowej uchwały 

dotyczą: 



- zmniejszenia planu dochodów o kwotę 18.853,00 zł i zwiększenia planu dochodów 

o kwotę 1.083.373,00 zł - plan po zmianie 115.777.246,50 zł, 

- zmniejszenia planu wydatków o kwotę 50.000,00 zł i zwiększenia planu wydatków 

o kwotę 4.857.389,00 zł - plan po zmianie 130.638.726,75 zł, 

- zwiększenia deficytu o kwotę 3.742.869,00 zł - deficyt po zmianach wynosi 

14.861.480,25 zł, 

- zwiększenia przychodów o kwotę 3.742.869,00 zł - przychody po zmianach wynoszą 

16.399.430,81 zł. 

Następnie Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany będące w kompetencji komisji. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodnicząca komisji przystąpiła do procedury 

głosowania, odczytując kolejno nazwiska członków komisji, którzy mówili, czy są za 

podjęciem uchwały. 

1. Agnieszka Powała - jestem za,     

     2. Zenon Durka - jestem za,                                            

3.Izabela Kownacka - jestem za,     

4. Michał Kobrzyński - jestem za,     

5.Jacek Szczepański - jestem za,     

6.Mariusz Śledziewski - jestem za,    

7.Tomasz Talarski  - jestem za, 

8.Piotr Choroś - jestem za, 

9.Marek Kuska - jestem za, 

10.Artur Stankiewicz- jestem za. 

 

Przewodnicząca komisji Agnieszka Powała  stwierdziła, że projekt uchwały zaopiniowany 

został stosunkiem głosów: 

10  głosów za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

 Do protokołu Nr 4/2020 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 21 

kwietnia 2020 roku, który otrzymali wszyscy członkowie komisji nie zgłoszono uwag, w  

związku z czym Przewodnicząca komisji przystąpiła do procedury głosowania odczytując 

kolejno nazwiska członków komisji, którzy mówili, czy są za przyjęciem protokołu. 

2. Agnieszka Powała - jestem za,     

     2. Zenon Durka - jestem za,                                            

3.Izabela Kownacka - jestem za,     

4. Michał Kobrzyński - jestem za,     

5.Jacek Szczepański - jestem za,     

6.Mariusz Śledziewski - jestem za,    

7.Tomasz Talarski  - jestem za, 

8.Piotr Choroś - jestem za, 

9.Marek Kuska - jestem za, 

10.Artur Stankiewicz- jestem za. 

 

Protokół Nr 4/2020  z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 21 kwietnia 

2020 roku, przyjęty został stosunkiem głosów: 10 głosów za, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących nie było. 

 

 Do protokołu Nr 5/2020 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 27 

kwietnia 2020 roku, który otrzymali wszyscy członkowie komisji nie zgłoszono uwag, w  

związku z czym Przewodnicząca komisji przystąpiła do procedury głosowania odczytując 

kolejno nazwiska członków komisji, którzy mówili, czy są za przyjęciem protokołu. 

1. Agnieszka Powała - jestem za,     

     2. Zenon Durka - jestem za,                                            

3.Izabela Kownacka - jestem za,     



4. Michał Kobrzyński - jestem za,     

5.Jacek Szczepański - jestem za,     

6.Mariusz Śledziewski - jestem za,    

7.Tomasz Talarski  - jestem za, 

8.Piotr Choroś - jestem za, 

9.Marek Kuska - jestem za, 

10.Artur Stankiewicz- jestem za. 

 

Protokół Nr 5/2020  z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i sportu w dniu 27 kwietnia 

2020 roku, przyjęty został stosunkiem głosów: 10 głosów za, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących nie było. 

 

5. Wolne wnioski. 

 Radny Michał Kobrzyński powiedział, że na początku roku ogłoszony był konkurs na 

wsparcie klubów sportowych. Z tego co pamięta konkurs odbył się, komisja zaopiniowała 

kwoty przyznane dla poszczególnych klubów, przekazała rekomendacje do Zarządu 

Powiatu, podpisane zostały umowy,  ale   wstrzymane zostało przekazanie środków. Radny 

powiedział, że rozumie trudną sytuację w jakiej znalazły się samorządy ale  chciałby 

uzyskać informację, czy kluby, które miały przyznane środki otrzymają je, a jeżeli tak to 

kiedy? Czy będzie przeprowadzony nowy konkurs? Czy środki są zamrożone, czy zostały 

wycofane z budżetu? 

 Członek Zarządu Artur Stankiewicz powiedział, że padło wiele pytań i nie chciałby w 

tym momencie próbować odpowiedzieć na nie, dlatego też proponuje, by radny pytania te  

skierował na piśmie do Biura Rady i odpowiedź otrzyma również za pośrednictwem Biura 

Rady. 

 Radny Mariusz Śledziewski powiedział, że również chciałby otrzymać odpowiedź na 

w/w pytania. 

 Radny Jacek Szczepański zapytał, czy w zakresie działalności Powiatowej Instytucji 

Kultury  planowane są ograniczenia finansowe? 

 Członek Zarządu Artur Stankiewicz odpowiedział, że Zarząd stara się zachować 

środki w budżecie w takiej wysokości jak zostało to zaplanowane, jednak  pewne działania 

i pewne aspekty życia społecznego z racji pandemii zostały wstrzymane. 

Pan Artur Stankiewicz powiedział, że nic nie jest wiadomo, by PIK miał wprowadzone jakieś 

ograniczenia finansowe i dodał, że  na pewno Zarząd będzie musiał pochylić się nad 

budżetem i wprowadzić pewne oszczędności, by móc zachować jak najwięcej środków, co 

nie znaczy, że kosztem form o których wspominali radni. 

Zwracając się do radnego Jacka Szczepańskiego Pan Artur Stankiewicz zaproponował, by 

jeśli chce otrzymać bardziej szczegółowe wyjaśnienia, również  wystąpił z zapytaniem na 

piśmie. 

 Radny Jacek Szczepański uznał na ten moment odpowiedź za wyczerpującą. 

 Przewodnicząca komisji Agnieszka Powała poinformowała, że jeśli będzie miała 

informacje na temat środków przeznaczonych dla klubów sportowych, niezwłocznie 

przekaże je członkom komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji zamknęła Przewodnicząca Komisji Agnieszka Powała. 

         Przewodnicząca 

        Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

         Agnieszka Powała 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Storm 


